



KEMENTERIAN PERUMAHAN DAN KERAJAAN TEMPATAN
JABATAN PENGURUSAN SISA PEPEJAL NEGARA

NOTIS PELAWAAN SEBUT HARGA (No. Sebut harga : KPKT/JSPSP/BPP/SH/2/2024)

Tawaran Sebut harga adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor Bumiputera yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) dan Bahagian Pembangunan Kontraktor Dan Usahawan (BPKU) dalam Gred kategori dan Pengkhususan yang berkaitan untuk membuat tawaran bagi kerja berikut:

PEJABAT YANG MEMANGGIL SEBUT HARGA	TAJUK PROJEK	TARAF / JENIS SYARIKAT *	KELAYAKAN	TAKLIMAT & LAWATAN TAPAK (DIWAJIBKAN)	TEMPAT, TARIKH & WAKTU SEBUTHARGA DITUTUP
Jabatan Pengurusan Sisa Pepejal Negara Kementerian Perumahan dan Kerajaan Tempatan	KERJA-KERJA PENYIASATAN TANAH BAGI PROJEK MENAIK TARAF TAPAK PELUPUSAN SISA PEPEJAL LIPIS, PAHANG	Khas Untuk Kontraktor Bumiputera Tempoh Sah Laku Tawaran 90 hari	Berdaftar dengan : i) Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM/CIDB) - Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) - Gred G2 Sahaja Pengkhususan CE12 (Kerja Penyiasatan Tanah) Dan - Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) - Gred G2 Sahaja Kategori CE (Pembinaan Kejuruteraan Awam) Dan ii) Bahagian Pembangunan Kontraktor & Usahawan (BPKU) - Sijil Taraf Bumiputera (STB)	Tarikh: 25 JULAI 2024 (KHAMIS) Masa: 10.00 pagi Tempat berkumpul: Tapak Projek Menaik Taraf Tapak Pelupusan Sisa Pepejal Lipis, Pahang (Koordinat : 4.179601, 102.019729) (KEHADIRAN ADALAH DIWAJIBKAN) (Dokumen Sebutharga akan diberi secara PERCUMA selepas Pendaftaran dan Lawatan Tapak) (Sila bawa bersama cop syarikat semasa pendaftaran)	Bahagian Pembangunan Projek, Jabatan Pengurusan Sisa Pepejal Negara, Aras 23, No.51, Persiaran Perdana , Presint 4, 62100 Putrajaya Tarikh Tutup: 1 OGOS 2024 (KHAMIS) Masa : 12.00 Tengah Hari

TERBUKA KEPADA KONTRAKTOR YANG BERDAFTAR DI NEGERI PAHANG SAHAJA

- Dokumen Sebut Harga hanya akan dikeluarkan kepada kontraktor yang menghadiri lawatan tapak yang sah sahaja. Untuk maksud ini kontraktor dikehendaki membawa perakuan/sijil **ASAL Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK)** yang dikeluarkan oleh **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) DAN Sijil Taraf Bumiputera (STB)** yang dikeluarkan oleh **Bahagian Pembangunan Kontraktor Dan Usahawan (BPKU)** bersertakan satu **SALINAN** perakuan/sijil tersebut. (Salinan sijil tidak akan dikembalikan).
- Taklimat sebut harga dan Lawatan tapak adalah **DIWAJIBKAN. HANYA PENAMA** yang tercatat di dalam sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK), Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat sahaja **YANG DIBENARKAN MENGHADIRI LAWATAN TAPAK / SESI TAKLIMAT / MENGAMBIL DOKUMEN SEBUTHARGA.**
- Petender / Syarikat **TIDAK DIBENARKAN** mewakili pegawai selain daripada penama dalam PPK / SPKK / Sijil Akuan Pendaftaran Syarikat selaras dengan arahan Perolehan Kerajaan di PK2, Portal Pekeliling Perbendaharaan.
- Dokumen Sebut Harga tidak akan dikeluarkan selepas tempoh tersebut di atas.
- Dokumen Sebut Harga yang **LEWAT** diterima tidak akan dipertimbangkan.
- Kerajaan tidak terikat menerima sebut harga terendah atau mana-mana sebutharga.
- Dokumen Sebut Harga yang telah lengkap diisi mestilah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dan ditandakan dengan Tajuk dan Nombor Sebut Harga di atas sampul surat. Dokumen ini hendaklah dimasukkan ke dalam Peti Tawaran selewat-lewatnya **1 OGOS 2024 (KHAMIS) jam 12.00 Tengah Hari** di alamat :

Bahagian Pembangunan Projek,
Jabatan Pengurusan Sisa
Pepejal Negara, Aras 23,
No.51, Persiaran Perdana,
Presint 4, 62100 Putrajaya

Tarikh Iklan : 15 JULAI 2024 (KHAMIS)